
PROTOKÓŁ Nr VII/11
z Sesji  Rady Miejskiej w Bojanowie odbytej w dniu

27 kwietnia  2011 roku
o godz. 9.00    w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Bojanowie

=================================================================== 
W sesji uczestniczyli:
• radni Rady Miejskiej w Bojanowie, 
• burmistrz, zastępca burmistrza, skarbnik, radca prawny,
• radni powiatowi Wiesław Ceglarek, Ireneusz Młynek, 
• sołtysi wsi  (nieobecni: Mirosław Compa – Sułów Mały, Barteczka Wieńczysława-  

Wydartowo I),
• przedstawiciele Zarządów Osiedla (nieobecny Ryszard Pietras),
• pracownicy Urzędu Miejskiego,
• kierownicy jednostek organizacyjnych gminy.
• zaproszeni kierownicy lokalnych zakładów pracy,
• przedstawicielka lokalnej prasy – z tygodnika „Życie Rawicza’,
oraz zaproszeni
• Henryk Lipowczyk- kierownik Powiatowego Zarządu  Dróg w Rawiczu,

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.

Otwarcia  sesji  dokonał   przewodniczący Rady Miejskiej  w Bojanowie pan Maciej 
Jagodziński. Powitał wszystkich zebranych, a w szczególności pana Henryka Lipowczyka –
kierownika Powiatowego Zarządu Dróg w Rawiczu, gdyż tematem VII sesji  będzie ocena 
stanu dróg gminnych i powiatowych na terenie naszej gminy.

Przewodniczący Rady stwierdził, iż na ustawowy 15 – osobowy skład Rady 
w sesji uczestniczy 14 radnych (nieobecny radny Franciszek Wieremiejko –zwolnienie  
lekarskie) co stanowi quorum, więc jest ona władna obradować i podejmować prawomocne 
uchwały. 
Zapytał czy do przedstawionego porządku obrad są jakiekolwiek propozycje zmian. 
Burmistrz  Bojanowa pan Józef Zuter  wystąpił  z wnioskiem o wprowadzenie do porządku 
obrad  następujących projektów uchwał w sprawie:

1) zgłoszenia sołectw gminy Bojanowo do Programu „Wielkopolska Odnowa Wsi”,
2) zaciągnięcia pożyczki w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki  

Wodnej  w  Poznaniu  z  przeznaczeniem  na  ”Budowa  kanalizacji  sanitarnej  z  
przykanalikami w Gołaszynie i Tarchalinie”,

3) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2011 – 2023”,

Wprowadzenie przedmiotowych zmian zostało poddane pod głosowanie – za zmianą 
w porządku  obrad  głosowali  wszyscy  obecni  na  sesji  radni  –  14  „za”  (nieobecny  radny  
Franciszek Wieremiejko).
 
Po wprowadzonych zmianach porządek obrad przedstawia się następująco;

1.Otwarcie Sesji Rady Miejskiej oraz stwierdzenie prawomocności obrad.
2.Przedstawienie porządku obrad VII  Sesji Rady Miejskiej.
3.Przyjęcie protokółu Nr VI /11  z sesji odbytej w dniu 29 marca  2011 roku .
4.Zapytania radnych.



5.Informacja  Przewodniczącego  Rady  Miejskiej  o  działaniach  podejmowanych  w  okresie 
międzysesyjnym.
6.Informacja  Burmistrza  Bojanowa  o  pracy   w  okresie  międzysesyjnym  i  o  wydanych 
zarządzeniach.
7. Ocena stanu dróg na terenie gminy Bojanowo (gminne i powiatowe).
8. Podjęcie uchwał w sprawie:

1) wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości,
2) trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego 

w Bojanowie oraz szczegółowych warunków jego funkcjonowania,
3) zmiany uchwały Nr XLVI/365/10 Rady Miejskiej  w Bojanowie z dnia 5 listopada 

2010 roku w sprawie ustalenia stawek podatku o nieruchomości,
4) zgłoszenia sołectw gminy Bojanowo do Programu „Wielkopolska Odnowa Wsi”,
5) zaciągnięcia pożyczki w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 

Wodnej w Poznaniu z przeznaczeniem na „Budowa kanalizacji z przykanalikami w 
Gołaszynie i Tarchalinie”,

6) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2011 – 2023,
7) zmian budżetu na 2011 rok.

9.Odpowiedzi na zapytania radnych.
10.Wolne głosy i wnioski.
11. Zakończenie.

Do pkt. 3 Przyjęcie protokołu Nr VI/11 z sesji odbytej w dniu 29 marca  2011 roku.

W związku z tym, iż do przedmiotowego protokołu nie wpłynęły żadne formalne 
wnioski pisemne i ustne, przewodniczący obrad zawnioskował, aby protokołu nie 
odczytywać. Za propozycją przewodniczącego Jagodzińskiego głosowali wszyscy obecni na 
sesji radni 14 „za” (nieobecny radny Franciszek Wieremiejko).
W związku z powyższym protokół Nr  VI/11 z sesji odbytej w dniu 29 marca  2011 przyjęto 
bez odczytywania.

Do pkt. 4 Zapytania radnych.

Zapytań radnych nie było.

Do pkt. 5 Informacja przewodniczącego Rady Miejskiej w Bojanowie o działaniach 
podejmowanych w okresie międzysesyjnym.

Przewodniczący Rady pan Maciej Jagodziński zapoznał zebranych z reprezentacją Rady 
Miejskiej w Bojanowie w okresie międzysesyjnym. Pisemna informacja stanowi 
załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 
Pytań nie było, w związku z powyższym przystąpiono do realizacji punktu nr 6 porządku 
obrad. 

Do pkt. 6 Informacja Burmistrza Bojanowa o pracy w okresie międzysesyjnym i o 
wydanych zarządzeniach.

Burmistrz Bojanowa Józef Zuter zapoznał zebranych z zarządzeniami jakie zostały podjęte od 
ostatniej sesji Rady Miejskiej:



Zarządzenie Nr 23/11 Burmistrza Bojanowa z dnia 31 marca 2011 roku w sprawie przyjęcia  
sprawozdania rocznego z wykonania budżetu gminy na 2010 rok,
Zarządzenie Nr 24/11 Burmistrza Bojanowa z dnia 31 marca 2011 w sprawie przyjęcia  
informacji o stanie mienia komunalnego,
Zarządzenie Nr 25/11 Burmistrza Bojanowa z dnia 31 marca 2011 roku w sprawie przyjęcia  
sprawozdań rocznych z wykonania planów finansowych instytucji kultury za 2010 rok,
Zarządzenie Nr 26/11 Burmistrza Bojanowa z dnia 31 marca 2011 roku w sprawie planu  
finansowego zadań zleconych z zakresu administracji rządowej oraz innych zadań zleconych  
gminie ustawami na 2011 rok,
Zarządzenie Nr 27/11 Burmistrza Bojanowa z dnia 20 kwietnia 2011 roku w sprawie  
powołania komisji przetargowej do przeprowadzenia postępowania o udzielenie zamówienia  
publicznego oraz określenia organizacji, składu, trybu pracy oraz  zakresu obowiązków 
członków komisji.

Burmistrz zapoznał zebranych z reprezentacją gminy Bojanowo na zewnątrz – informacja 
pisemna stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.

Do pkt. 7. Ocena stanu dróg na terenie gminy Bojanowo (gminne i powiatowe).

Sprawozdanie dotyczące stanu dróg i planowanych inwestycji na drogach powiatowych na 
terenie naszej przedstawił kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Rawiczu pan Henryk 
Lipowczyk.
Informacja pisemna przedstawiona przez pana Lipowczyka stanowi załącznik nr 4 do 
niniejszego protokołu.
Jako następny głos zabrał pan Henryk Adamczyk – inspektor, pracownik Urzędu Miejskiego 
w Bojanowie. W związku z tym, iż uczestniczył w posiedzeniu wspólnym komisji stałych 
Rady w dniu 12 kwietnia br. do przedstawionej przez Niego informacji – stanowiącej 
załącznik nr 5 do protokołu – nie zadano pytań.
Obydwie informacje zarówno pana Henryka Adamczyka jak i Henryka Lipowczyka 
zaopiniowano pozytywnie, jednogłośnie.
Przewodniczący obradom dziękując panu kierownikowi Lipowczykowi za przybycie ogłosił 
15 –minutową przerwę w obradach.

Do pkt. 8 Podjęcie uchwał w sprawie:
1) wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości,  

Projekt przedmiotowej uchwały był szczegółowo omówiony na posiedzeniu komisji stałych w 
dniu 12 kwietnia br. Pytań nie było. Za jej podjęciem głosowali wszyscy obecni na sesji radni 
- 14 „za” (nieobecny radny Franciszek Wieremiejko).
Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 27 kwietnia 2011 roku w sprawie wyrażenia 
zgody na zamianę nieruchomości stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.

Do pkt. 8 Podjęcie uchwał w sprawie:
2) trybu  i  sposobu  powoływania  i  odwoływania  członków  Zespołu   

Interdyscyplinarnego  w  Bojanowie  oraz  szczegółowych  warunków  jego 
funkcjonowania,

Projekt uchwały był tematem posiedzenia komisji stałych Rady w dniu 12 kwietnia br. 



Uwagi  zgłoszone przez Państwa radnych zostały uwzględnione, na sesji uchwałę 
przedstawiono w wersji po wniesionych poprawkach. Więcej pytań nie było. Uchwałę podjęto 
jednogłośnie 14 głosami „za” (nieobecny radny Franciszek Wieremiejko).
Uchwała  Rady Miejskiej  w Bojanowie  z  dnia  27  kwietnia  2011 roku w sprawie  trybu  i  
sposobu powoływania i odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego w Bojanowie 
oraz szczegółowych warunków jego funkcjonowania stanowi załącznik nr 7 do protokołu.

Do pkt. 8 Podjęcie uchwał w sprawie:
3) zmiany  uchwały  Nr  XLVI/365/10  Rady  Miejskiej  w  Bojanowie  z  dnia  5   

listopada 2010 roku w sprawie ustalenia stawek podatku o nieruchomości,

Projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu komisji w dniu 12 kwietnia br. po 
odczytaniu przez  przewodniczącego obrad treści uchwały przystąpiono do jej podjęcia.
Za podjęciem powyższej uchwały głosowali wszyscy obecni na sesji radni – 14 „za” 
(nieobecny radny Franciszek Wieremiejko). Uchwała Rady  Miejskiej w Bojanowie w 
sprawie zmiany Uchwały Nr XLVI/365/10 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 5 listopada 
2010 roku w sprawie ustalenia stawek podatku od nieruchomości, stanowi załącznik nr 8 do 
niniejszego protokołu. 

Do pkt. 8 Podjęcie uchwał w sprawie:
4) zgłoszenia sołectw gminy Bojanowo do Programu „Wielkopolska Odnowa   

Wsi”,

Projekt został wprowadzony do porządku obrad na początku sesji. Na posiedzeniu komisji 
stałych Rady w dniu 12 kwietnia 2011 roku konieczność podjęcia przedmiotowej uchwały 
zasygnalizował Burmistrz, uzasadniając tym samym przyjęcie projektu. 
Pytań nie było. Po odczytaniu przez przewodniczącego obradom treści uchwały przystąpiono 
do głosowania. Za jej podjęciem opowiedzieli się wszyscy obecni na sesji radni – 14 „za” 
(nieobecny radny Franciszek Wieremiejko).
Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 27 kwietnia 2011 roku w sprawie zgłoszenia 
sołectw gminy Bojanowo do Programu „Wielkopolska Odnowa Wsi” stanowi załącznik nr 9 
do protokołu. 

Do pkt. 8 Podjęcie uchwał w sprawie:
5)  zaciągnięcia  pożyczki  w  Wojewódzkim  Funduszu  Ochrony  Środowiska  i 
Gospodarki  Wodnej  w  Poznaniu  z  przeznaczeniem  na  „Budowa  kanalizacji  z 
przykanalikami w Gołaszynie i Tarchalinie”,

Po  odczytaniu  przez  przewodniczącego  Rady  pana  Macieja  Jagodzińskiego  treści 
uchwały przystąpiono do głosowania. Za podjęciem Uchwały Rady Miejskiej w Bojanowie z 
dnia 27 kwietnia  2011 roku w sprawie zaciągnięcia  pożyczki  w Wojewódzkim Funduszu 
Ochrony  Środowiska  i  Gospodarki  Wodnej  w  Poznaniu  z  przeznaczeniem  na  „Budowa 
kanalizacji  z  przykanalikami  w  Gołaszynie  i  Tarchalinie”,  głosowali  wszyscy  obecni  na 
posiedzeniu radni – 14 „za” (nieobecny radny Franciszek Wieremiejko). Uchwała stanowi 
załącznik nr 10 do protokołu.

Do pkt. 8 Podjęcie uchwał w sprawie:
6)  zmian  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Gminy  Bojanowo na  lata  2011  – 
2023,



Projekt przedmiotowej uchwały został omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji stałych 
w dniu 12 kwietnia br. Pytań nie był. Przewodniczący Maciej Jagodziński odczytał treść 
uchwały i zarządził głosowanie. Za podjęciem Uchwały Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 
27 kwietnia 2011 roku w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bojanowie 
na lata 2011 – 2023 głosowali wszyscy obecni na sesji radni – 14 „za” (nieobecny radny 
Franciszek Wieremiejko). Uchwała stanowi załącznik nr 11 do protokołu.

Do pkt. 8 Podjęcie uchwał w sprawie:
7) zmian budżetu na 2011 rok,  

Uzasadnienie do projektu przedmiotowej uchwały przedstawiła pani Skarbnik Mirosława 
Zamelska. Pytań nie było. Treść uchwały odczytał przewodniczący Maciej Jagodziński.
Za jej podjęciem głosowali wszyscy obecni na sesji radni – 14 „za” (nieobecny radny 
Franciszek Wieremiejko). Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 27 kwietnia 2011 
roku w sprawie zmian budżetu na 2011 rok stanowi załącznik nr 12 do protokołu.

Do pkt. 9 Odpowiedzi na zapytania radnych.

Nie było, w związku z powyższym przystąpiono do realizacji kolejnego punktu porządku 
obrad.

Do pkt. 10. Wolne głosy i wnioski.

Burmistrz Bojanowa Józef Zuter zapoznał zebranych ze Sprawozdaniem Burmistrza  
Bojanowa z realizacji programu współpracy Gminy Bojanowo z organizacjami  
pozarządowymi za rok 2010 – załącznik nr 13 do niniejszego protokołu.
Przewodniczący obrad pan Maciej Jagodziński przypomniał o złożeniu do dnia 30 kwietnia 
oświadczeń majątkowych.
Pan Jagodziński poinformował, iż na dzisiejszą sesję Rady Miejskiej zaprosił pana Krzysztofa 
Wodyńskiego, miejscowego regionalistę, autora wielu ciekawych artykułów i opracowań 
dotyczących naszej „małej ojczyzny”.
Pan Wodyński podziękował Państwu radnym za zaproszenie po czym przystąpił do 
oficjalnego wystąpienia.
Nawiązał do najbardziej znanych postaci wywodzących się z naszego miasta. 
Jednym z wielu znanych osób, jest pan Mieczysław Hryniewicz, aktor, znany z wielu 
produkcji filmowych i seriali. Pan Hryniewicz był gościem Burmistrza Bojanowa i pani 
dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej w Bojanowie. Bojanowiacy licznie uczestniczyli 
w spotkaniu z artystą, przybyli Jego przyjaciele z lat szkolnych, a także młodzież 
zainteresowana nowinkami ze świata filmu i sztuki z tzw. „górnej półki”.
Najbardziej znaną postacią pochodzącą z naszej miejscowości był pan Mieczysław Stoor, 
rodowity bojanowiak, który zmarł śmiercią tragiczną podczas kręcenia filmu, 
w   którym  grał jedną z głównych ról. Pan Wodyński jest w stałym kontakcie z rodziną pana 
Stoora – synem Kamilem mieszkającym obecnie w Danii. Pan Krzysztof poddał pod rozwagę 
Państwa radnych możliwość nadania imienia Mieczysława Stoora amfiteatrowi, miejscu 
imprez kulturalnych i rozrywkowych naszej gminy. Koszt wykonania tablicy pamiątkowej 
mieści się w granicach 500,- zł. 
Pan Wodyński pisze również Monografię o panu Mieczysławie Stoorze. Opracowanie 
zawiera wiele unikalnych zdjęć pochodzących z prywatnych zbiorów mieszkańców Bojanowa 
i rodziny pana Mieczysława, fotosy filmowe, a  w szczególności wspomnienia i zwierzenia 



Jego przyjaciół i bliskich osób. Być może  w przyszłości uda się wydać w formie książkowej 
opracowanie promujące tę znaną i jakże barwną postać.
Kończąc wypowiedź pan Wodyński odesłał wszystkich zainteresowanych do linku 
znajdującego się na stronie internetowej naszej gminy, w którym można znaleźć ciekawostki i 
nowinki z historii i czasów  współczesnych naszej gminy.
Przewodniczący obradom podziękował panu Krzysztofowi Wodyńskiemu za ten pasjonujący 
wykład.
Do pkt. 11 Zakończenie.

W związku z wyczerpaniem przewidzianego porządku obrad przewodniczący Rady Miejskiej 
w Bojanowie pan Maciej Jagodziński dziękując wszystkim za przybycie zamknął o godz. 
11.15  VII sesję Rady Miejskiej w Bojanowie.

Protokolant: Przewodniczący Rady
         ( - ) Maciej Jagodziński 

Beata Sikora 
inspektor


